

《单词百科:intangible是什么意思?intangible怎么发音?intangible的解释和用法》

英语单词intangible是什么意思?intangible怎么读?intangible怎么发音?简答网为您整理了intangible的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intangible怎么读

intangible的读音:[n tænd bl]

intangible的意思

1、adj.触不到的;难以理解的;无法确定的;

intangible的相关词组

- 1、intangible assets 无形资产;
- 2、intangible asset 无形资产;

intangible的近义词

- 1、aerial adj.空气的;航空的, 空中的;空想的;
- 2、elusive adj.难以捉摸的;不易记住的;逃避的;难以找到的;
- 3、ethereal adj.天上的;轻飘的;[化]乙醚的;
- 4、immaterial adj.不重要的;非实质的;非物质的;无形的;
- 5、impalpable adj.难掌握的;难琢磨的;感觉不到的;摸不着的;

intangible的反义词

- 1、tangible adj.可触知的;确实的, 真实的;实际的;[法]有形的;

intangible的双语例句

- 1、There are intangible benefits beyond a rise in the share price.

除股价上升之外还有无形利益。

- 2、The mainest job is the system of analytic evaluation quota that builds intangible assets.

最重要的工作是建立无形资产的分析评价指标体系。

- 3、Article 51 Fixed assets, depletion assets, and intangible assets maybe revalued according to laws and regulations.

第51条固定资产、递耗资产及无形资产,得依法令规定办理资产重估价。

- 4、The carrying amounts of goodwill and intangible assets are given in note 15.

运载的相当数量信誉和无形资产在笔记15被测量。

- 5、Asset can be divided into tangible and intangible assets.

asset:资产可分为有形和无形资产。

- 6、The basis of valuation for intangible assets is cost.

评估无形资产的基础是成本.

7、 Moreover , the paper simply discusses problems concerning intangible asset amortization and information disclosure.

文章还简单介绍了无形资产价值摊销和信息披露所面临的有关问题.

8、 Good will is an intangible asset.

善意为无形之宝.

9、 As an important intangible asset of company, corporate reputation has a positive influence on customer behavior.

作为企业的一项重要无形资产, 企业声誉对顾客的行为有着非常积极的影响.

10、 Patent is an important component part of intellectual property and an important intangible asset.

专利是知识产权的重要组成部分,是一种重要的无形资产.

11、 One is the growth angle and the other is the intangible asset angle.

一是增长角,另一个是无形的资产角.

12、 Sound and light are intangible.

声和光是触摸不到的.

13、 Personal appeal is an intangible element in voters' decisions.

个人魅力在无形中影响了选民的意愿.

14、 Intangible assets include land use rights and patents and are initially recorded at actual cost.

无形资产包括土地使用权、专利权等,以实际成本进行初始计量.

15、 Need to promote the importance of family and the intangible benefits associated with parenthood?

是否需要推广家庭的重要性和生儿育女的无形益处?

16、The dissertation observed the meaning of shibi culture from the view of minority intangible culture heritage anew.

本论文从民族非物质文化遗产的角度,重新审视羌族释比与释比文化的内容和意义.

17、Goodwill as an important intangible property rights, in modern society has an important value.

商誉作为一项重要的无形财产权,在现代社会中具有重要价值.

18、The financial reporting under those standards can not provide enough information on intangible assets for users.

按此准则编制的财务报告根本无法为报表使用者充分披露有关无形资产的信息.

以上是简答网为您整理的intangible怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于intangibl

e的用法、intangible的释义

、intangible的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intangible>